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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 

 

Hlášení závad: tel.: 315 765 056,  e-mail: poruchy@nova-ves.cz 

Městská policie Veltrusy: tel.: 777 919 156, 777 919 157 

Servis přípojek - kanalizace: spol. AQ – tel. 416 831 304 (p. Nováková),  víkendy - 

tel. 724 719 298, 776 001 806 

Připomínky, nápady pro zlepšení fungování obce: info@nova-ves.cz 

 

Periodický tisk územního samosprávního celku. 

Vydává:  Obecní úřad Nová Ves, Nová Ves 154, 277 52,  IČ: 00237132, pro své části: 

Miřejovice, Nová Ves, Nové Ouholice, Staré Ouholice a Vepřek.  

Vychází 12 × ročně. Distribuce zdarma. 

Je registrován Ministerstvem kultury ČR pod číslem E 10295. 

Číslo 9/2024 vydáno 25. 9. 2024 v Nové Vsi v nákladu 555 ks. 

Zasílání příspěvků do zpravodaje: zpravodaj@nova-ves.cz. 

Redakce (informační výbor obce):                                                                                        

Ing. Bohdana Tobiášková, Jiří Faix, Mgr. Jiří Karas. 

Fotografie na titulní straně: B. Tobiášková 

Za správnost a věcnost údajů uvedených v příspěvcích odpovídají jejich autoři.  

Názory obsažené v příspěvcích nemusí vyjadřovat stanovisko redakce nebo 

zastupitelstva obce. 

 

Uzávěrka dalšího vydání Novoveského zpravodaje je 15. října 2024. 

mailto:poruchy@nova-ves.cz
mailto:info@nova-ves.cz
mailto:zpravodaj@nova-ves.cz


 3 

 
Momentka z posvícení – zasloužená odměna po práci / JS Harley Forever ve Zmrzlinatu 

Vybíráme z kronik: Vyprávěnky Josefa Moláčka (1956) 

Kapelník Vojtěchovský Ant. … býval výkonným tanečníkem i při hře si rád se svou manželkou 

Annou, roz. Hájkovou z Nové Vsi zatančil. V mládí i když byl už ženatý a obklopen četnou 

rodinkou (7 dětmi) hrával velmi pěkně divadlo. A dovedl posluchačstvo svým zdravým humorem 

a pohyby a obličejem rozesmát a byl na scénu mnohokráte vyvoláván. 

V obličeji snědý, pod nosem černý knír, na hlavě bonbonek (tvrdý plstěný klobouk), štíhlé tělo, 

ale v něm mrštnost a ohebnost a při tom zábavný, který žádnou příležitost k taškařici 

nevynechal, a rád je i začínal. Zejména po hře, která pro hudebníka byla finančně úspěšná, se 

celá kapela s kapelníkem v čele rozdováděla s připojením mnohých nedopitů, kteří plnili jejich 

plecháče tzv. „tupláky“ tj. 2litrové nádoby. Trvalo to mnohdy celý druhý den do večera a mnohdy 

znovu do rána, vzláště v zimě, když byl na to čas. Šlo se po vsi s muzikou, která už vypadala 

všelijak ale šlo se, aby se sehnalo něco na zub. Byli to obyčejně uzené maso, které se pak 

v hospodě vařilo, nebo maso v sádle zalité, při němž pivo teklo proudem a „zpěv“ otřásal 

hospodou, až účinkující z toho ze všeho ochraptěli až pro ženaté přišly manželky, pro svobodné 

pak matky jejich jevíce jim ne zrovna pěkná kázání. 

Připravila B. Tobiášková, přepis originálního textu bez úprav            
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Ve středu 11. září 2024 se sešlo zastupitelstvo obce Nová Ves na svém 

pravidelném zasedání v počtu 7 členů. Přítomni byli: L. Jansa, Ing. R. Hakrová, 

Ing. B. Tobiášková, M. Exner, Ing. P. Štorek, Ing. M. Knížková a Ing. arch M. 

Hujer. Omluveni byli: M. Srncová a Ing. A. Titěra. 

Zastupitelstvo na svém zasedání mimo jiné:  

 Projednalo zprávu o hospodaření obce za měsíce: 5, 6 a 7/2024, schválilo 

rozpočtové opatření č. 6/2024 a vzalo na vědomí zprávy kontrolního, 

kulturního, informačního a finančního výboru.  

 Schválilo veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rekonstrukci ZŠ 

Veltrusy a dohodu o vytvoření společného školského obvodu s městem 

Veltrusy. 

 Schválilo směrnici obce Nová Ves pro nakládání s osobními údaji. 

 Schválilo vyhlášku obce Nová Ves o obecním systému odpadového hospodářství 

na území obce Nová Ves a vyhlášku obce Nová Ves o zřízení obecní policie. 

 Schválilo rozhodnutí o snížení úplaty školného pro děti mladší 3 let v Mateřské 

škole Nová Ves. 

V diskuzi se dále mimo jiné probíralo:  

 Novinky v dopravě: Na Homolce bude vytvořen centrální autobusový přestupní 

uzel, kde budou nutné stavební úpravy. Obec vyjednala se Středočeským 

krajem financování realizace. Projektovou dokumentaci pro stavební povolení 

zajistí obec. Další změny se chystají od roku 2029 v Nových Ouholicích, kde by 

měly konečnou a nástupní stanici rychlíky do Prahy. I tady obec iniciovala 

jednání s krajem, aby se předešlo komplikacím. 

 Jednání ke zkapacitnění dálnice D8 a setkání zástupců obcí s ministrem dopravy 

kvůli nespokojenosti obcí s projektovou přípravou VRT Praha – Drážďany: obec 

Nová Ves vznese své dlouhodobě prezentované požadavky, zejména 

nedostatečné prověření tunelové varianty, závazek nerealizování odbočné 

větve VRT Poohří a formy eliminačních a kompenzačních opatření.  

Zapsala Dagmar Petrásková. Kompletní zápis naleznete na webových stránkách Nové 

Vsi: www.nova-ves.cz vpravo odkaz:  Zápisy ze zasedání zastupitelstva.  

 

http://www.nova-ves.cz/
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   1. 5. 2024 31. 5. 2024 

BÚ Česká spořitelna I 1 443 220,67 Kč 2 124 721,87 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 275 445,91 Kč 317 767,91 Kč 

BÚ ČNB                                              11 339 166,64 Kč 10 455 835,04 Kč 

Pokladna 51 466,00 Kč 7 618,00 Kč 

Celkový stav fin. prostředků obce  13 109 299,22 Kč 12 905 942,82 Kč 

   
Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 66 457,00 Kč 19. 5. 2024 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

MŠ Nová Ves – jednorázové navýšení 

příspěvku na platy zaměstnanců 
238 624,00 Kč  6. 5. 2024 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 65 000,00 Kč  6. 5. 2024 

Údržba travnatých ploch 43 200,00 Kč  6. 5. 2024 

Zdravotní pojištění 38 870,00 Kč  7. 5. 2024 

Sociální pojištění 81 771,00 Kč  7. 5. 2024 

Plat 32 835,00 Kč  7. 5. 2024 

Mzda 30 992,00 Kč  7. 5. 2024 

Zákonná měsíční odměna (plat) 34 699,00 Kč  7. 5. 2024 

Zákonná měsíční odměna (plat) 58 440,00 Kč  7. 5. 2024 

Svoz tříděného odpadu 4/2024 123 120,04 Kč 13. 5. 2024 

Svoz komunálního odpadu 4/2024 55 554,37 Kč 13. 5. 2024 

Údržba travnatých ploch 72 600,00 Kč 15. 5. 2024 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 5. 2024 

Dotace – Římskokat. farnost Kralupy  50 000,00 Kč 20. 5. 2024 

Koridor D8, členský příspěvek 2025 31 740,00 Kč 23. 5. 2024 

Rekonstrukce bistro Nová Ves 41 738,00 Kč 24. 5. 2024 

Rekonstrukce bistro Nová Ves 55 877,00 Kč 30. 5. 2024 

Splátka úroků z úvěru - kanalizace 34 016,73 Kč 31. 5. 2024 

              
  Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru   25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení   16 395 866,00 Kč 

BÚ Česká spořitelna I 2 124 721,87 Kč 4 414 533,08 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 317 767,91 Kč 501 319,91 Kč 

SÚ Česká spořitelna 0,00 Kč 10 010 833,33 Kč 

BÚ ČNB                                              10 455 835,04 Kč 476 504,24 Kč 
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Pokladna 7 618,00 Kč 23 887,00 Kč 

Celkový stav fin. prostředků obce  12 905 942,82 Kč 15 427 077,56 Kč 

   
Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 64 863,00 Kč 19. 6. 2024 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 65 000,00 Kč  3. 6. 2024 

Údržba travnatých ploch 43 560,00 Kč  3. 6. 2024 

Zdravotní pojištění 38 928,00 Kč  5. 6. 2024 

Sociální pojištění 81 660,00 Kč  5. 6. 2024 

Mzda 30 992,00 Kč  5. 6. 2024 

Plat 32 545,00 Kč  5. 6. 2024 

Zákonná měsíční odměna (plat) 34 699,00 Kč  5. 6. 2024 

Zákonná měsíční odměna (plat) 58 440,00 Kč  5. 6. 2024 

ČOV Vepřek - Thomsonův přeliv 56 233,54 Kč  6. 6. 2024 

Energie 148 436,00 Kč  7. 6. 2024 

Svoz tříděného odpadu 5/2024 126 970,87 Kč 11. 6. 2024 

Svoz komunálního odpadu 5/2024 55 554,37 Kč 11. 6. 2024 

Energie 50 037,00 Kč 13. 6. 2024 

Údržba travnatých ploch 30 492,00 Kč 17. 6. 2024 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 6. 2024 

Splátka úroků z úvěru - kanalizace 32 715,34 Kč 30. 6. 2024 

   Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru   25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení   16 291 700,00 Kč 

   1. 7. 2024 31. 7. 2024 

BÚ Česká spořitelna I 4 414 533,08 Kč 5 242 587,46 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 501 319,91 Kč 875 037,91 Kč 

SÚ Česká spořitelna 10 010 833,33 Kč 13 042 393,57 Kč 

BÚ ČNB                                              476 504,24 Kč 497 243,44 Kč 

Pokladna 23 887,00 Kč 11 634,00 Kč 

Celkový stav fin. prostředků obce  15 427 077,56 Kč 19 668 896,38 Kč 

   
Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 92 168,00 Kč 19. 7. 2024 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

IDSK  - příspěvek na dopravu 58 028,00 Kč 1. 7. 2024 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 65 000,00 Kč 1. 7. 2024 
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Zdravotní pojištění 43 692,00 Kč 4. 7. 2024 

Daň z příjmů 33 798,00 Kč  4. 7. 2024 

Sociální pojištění 87 436,00 Kč  4. 7. 2024 

Mzda 32 541,00 Kč  4. 7. 2024 

Mzda 33 208,00 Kč  4. 7. 2024 

Zákonná měsíční odměna (plat) 34 699,00 Kč  4. 7. 2024 

Zákonná měsíční odměna (plat) 58 365,00 Kč  4. 7. 2024 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 7. 2024 

Údržba travnatých ploch 37 752,00 Kč 23. 7. 2024 

Svoz tříděného odpadu 6/2024 126 970,87 Kč 23. 7. 2024 

Svoz komunálního odpadu 6/2024 55 554,37 Kč 23. 7. 2024 

Splátka úroků z úvěru - kanalizace 33 586,18 Kč 31. 7. 2024 

   Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru   25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení   16 187 534,00 Kč 

Zpracovala Ing R. Hakrová, místostarostka 

STAROSTA INFORMUJE 

POVODNĚ 

Jestli jsem se něčeho jako starosta děsil a doufal, že to nikdy nepřijde, tak to 

jsou povodně. Když ale začaly prosakovat informace o tom, co se na nás řítí, tak 

člověk zjistí, že není moc čas propadat zoufalství, ale musí jednat a neztrácet 

čas. Teď už víme, že se původní prognózy nenaplnily a že to u nás dopadlo 

dobře. Jinde bohužel takové štěstí neměli a rádi bychom jim pomohli. 

 
Fot. M. Kádner 
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Jednáme s okolními starosty o formě pomoci zasaženým obcím na Moravě, 

ideálně těm, které nejsou ve velkém zájmu médií, což je v tomto případě 

bohužel často na škodu.  

Chtěl bych touto cestou poděkovat všem členům povodňových hlídek, 

povodňové komisi obce, hasičům z Ledčic, zkrátka všem, kdo nabídli pomoc         

a byli ve střehu. A že jich nebylo málo, až mě to překvapilo. Je vidět, že razíme 

heslo – Kdo je připraven, není překvapen. Skvělá byla také koordinace                   

a komunikace mezi okolními starosty, ORP Kralupy a také krajem. Byly nám 

předávány velmi přesné informace, zejména od Povodí Vltavy. Ti opravdu 

dodrželi slovo a nepustili sem více jak 1 000 m3/s a tím pádem u nás nenastal     

ani 2. stupeň povodňové aktivity. Doufám, že tohle cvičení bylo na dlouhou 

dobu poslední.   

VEŘEJNÉ PROJEDNÁNÍ ROZŠÍŘENÍ D8 NA 3+3 pruhy 

Během září proběhlo v Klecanech veřejné projednání zkapacitnění dálnice D8 

Zdiby – Nová Ves, resp. posouzení vlivu na životní prostředí (EIA). Tohoto 

projednání jsem se zúčastnil s paní místostarostkou a zastupitelem panem 

Titěrou. Zopakovali jsme naše písemné vyjádření k tomuto projektu, kde 

požadujeme zejména zapracovat do dokumentace vliv stavby na povodňovou 

situaci, jelikož se násep dálnice D8 při povodních chová jako přehrada - na to 

máme dokonce znalecký posudek. Byli jsme ubezpečeni, že tato problematika 

bude vypořádána.  

Zástupce projektantů, ministerstva dopravy, životního prostředí, ŘSD a další 

zúčastněné jsem upozornil zejména na náš požadavek na synergické posouzení 

negativních vlivů s projektem VRT Praha – Drážďany a dalších dopravních staveb 

na našem území a nutnost koordinovat případná opatření.  

Také jsem zopakoval náš požadavek na maximální možné pásy zeleně podél 

dálnice.   

Dále jsem byl ubezpečen, že v případě přestavby mostu budou nyní 

dokončované protihlukové stěny Vepřek, o které jsme bojovali skoro 30 let, 

vráceny v plném rozsahu zpět i v případě rozšíření dálnice. 

U těch protihlukových stěn také chvíli zůstanu – generální ředitel ŘSD Ing. Radek 

Mátl nám prozradil, že z důvodu sporu se zhotovitelem dojde k dokončení stěn 

na Vepřku patrně až na konci roku. Původní termín dokončení byl 10. 9. 2024. 

Chceme se s ŘSD domluvit na jejich maximálním možném ozelenění. Už teď je 
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ale výrazně vidět, že hluk je menší. Potvrdil nám, že stále platí závazek ŘSD 

dobudovat stěny i v Nové Vsi, což také pomůže. K tomu by mělo dojít 

v nejbližších letech. 

JEDNÁNÍ S MINISTREM DOPRAVY KUPKOU 

V posledním čísle zpravodaje jsem vás informoval, že byla na 23. 9. naplánována 

společná schůzka s ministrem dopravy a obcemi, které jsou nespokojené 

s projednáváním přípravy VRT Praha – Drážďany.  

Měli jsme s paní místostarostkou možnost informovat pana ministra o tom, co 

se nám na projektu nelíbí, že je potřeba koordinace s dálnicí D8, bojovat 

s hlukem a hledat také krajinná řešení, která budou mít respekt k území           

a budou maximálně citlivá k těm posledním zbytkům hezké krajiny, kterou tu 

ještě máme a kterou nepohltila infrastruktura státu. 

  

Zásadní problém je zejména ve výškovém uspořádání trati – oproti studii 

proveditelnosti, prezentované cca 3 roky zpátky, je niveleta trati výrazně výš. 

Slovy projektanta bude násep, po kterém bude trať vedena směrem k Ledčicím 

s výškou kolem 16 m nejvyšším náspem do celé trase trati.  

Snažili jsme se jak pana ministra, tak Správu železnic i projektanty přesvědčit       

o tom, že jako masivně dopravou a hlukem zatížená obec jsme udělali velký 

ústupek už v tom, že celou dobu proti VRT nebrojíme, ale naopak se snažíme 

hledat cesty a vhodná řešení. Očekávali bychom za to stejný ústupek ze strany 

státu v tom, aby výškové řešení trati nebylo tak šílené a maximalistické, ale aby 

byla citlivě zasazena do území.  

Bohužel, jak jsme se dozvěděli od projektantů, toto není zájem investora. Výše 

položená trať totiž dává do budoucna možnost odbočné větve na VRT Poohří (ta 

by měla být někde na půl cesty mezi námi a Ledčicemi a musí nějak překlenout 
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dálnici D8) a také výrazně zlevňuje tunel Ledčice, který při vyšším profilu tratě 

bude hloubený (budovaný v otevřené jámě a potom zasypaný), kdežto při nižším 

profilu by musel být ražený.  

 

Nezbývá nám než tlačit na Správu železnic, aby od tohoto řešení upustila.         

Je naprosto nepřijatelné, aby nám na Škarechově, naší snad nejvýraznější 

dominantě, vyrostl násep o výšce skoro 7. patrové budovy. Stačí se v Lobečku 

podívat na nějaký panelák. Umíte si tuhle výšku a masu hmoty představit         

a chcete na to do konce života koukat? Já tedy ne. 

Ve spolupráci s krajinnými architekty také připravíme nějaké vizualizace, aby byl 

jasně vidět rozdíl mezi tím, jak by násep vypadal, kdyby se profil trati vrátil        

na úroveň ze studie proveditelnosti a jak by vypadal, pokud bychom to nechali 

být.  

Musíme také tlačit na to, aby vltavská estakáda, po které VRT přijede směrem 

od Prahy, byla vedena v tubusu pro maximální možné odhlučnění v údolí Vltavy. 

Budeme pro to hledat podporu v obcích, kterých se to také dotýká. 

Pochopitelně budeme dál požadovat prověření tunelové varianty (minimálně 

přes katastr Vepřku), ale po zkušenostech z těchto jednání jsem dost skeptický 

k tomu, že by nám bylo vyhověno. 

Bylo také slíbeno vytvoření memoranda o právech a povinnostech 

Ministerstva dopravy, Správy železnic, ŘSD, kraje a jednotlivých obcích. Tam 

vidím cestu k tomu získat nějakou jistotu a požadovat zapracování vhodného 

krajinného řešení stavby na základě našich vlastních podkladů a požadavků. 

Jeho návrh bychom měli mít do měsíce. Toto memorandum bylo už kdysi 

závazkem Ministerstva dopravy vůči obcím. Jsem rád, že poslanec za náš region 
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Martin Exner toto memorandum panu ministrovi připomněl, protože u toho 

tehdy byl jako starosta. 

Zaznělo také, že budou řádně vypořádány všechny podněty z portálu GIS,             

o kterém jsem psal minule. Mrzí mě, že i přes výzvy ve zpravodaji, na facebooku      

a v munipolisu se veřejnost nijak nezapojila. Krom připomínek mých, paní 

místostarostky a dalších asi 2 lidí, tam téměř žádné další nejsou.  

Link GIS portálu je: https://www.gobec.cz/vrt-balalo/ 

Lukáš Jansa, starosta 

 

Výsledky v obci Nová Ves, volební účast: 36,77 %. 

Kandid. 
listina. číslo Název 

Platné hlasy 
celkem 

Platné 
hlasy v % 

7 SPD, Trikolora a PRO 22 7,61 

14 Zelení a SEN 21 3 1,03 

15 DSZ - ZA PRÁVA ZVÍŘAT 2 0,69 

16 PŘÍSAHA občanské hnutí 6 2,07 

21 Česká pirátská strana 7 2,42 

22 STAČILO! - SPOJENÁ LEVICE 13 4,49 

39 ANO 2011 131 45,32 

46 JISTOTA A BUDOUCNOST 1 0,34 

61 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ 75 25,95 

70 Sociální demokracie 4 1,38 

78 
SPOLU (ODS + TOP 09 + KDU-
ČSL) 25 8,65 

 

Volební účast v okrese Mělník: 29,57 %. Voleno 65 krajských zastupitelů, výsledky: 

ANO 2011 – 25 zastupitelů, Starostové a nezávislí - 20 zastupitelů, SPOLU (ODS    

+ TOP 09 + KDU-ČSL) - 13 zastupitelů, SPD, Trikolora a PRO – 4 zastupitelé, 

STAČILO! - spojená levice – 3 zastupitelé. 

Dle volby.cz zpracovala B. Tobiášková, informační výbor  
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Naši poprázdninovou činnost jsme zahájili členskou schůzkou začátkem září, 

na které jsme udělali inventuru letních aktivit, dohodli se na další činnosti           

a popřáli našim oslavencům, mezi nimi k jedněm pětasedmdesátinám. Naší 

největší akcí byl poznávací zájezd do Ploskovic a Litoměřic. Mimo jiné nám též 

poskytl příležitost vyzpovídat čerstvé novomanžele v řadách našich členů             

a popřát jim do dalšího života.  

Ploskovice nás nadchly. Nejen nádherou, kterou místní zámek ukrývá, ale         

i historií, se kterou nás zasvěceným výkladem seznámila paní průvodkyně. 

Obdobné štěstí na průvodkyni jsme měli též v Litoměřicích, menší již na počasí, 

které určitou část účastníků zájezdu od prohlídky města odradilo. Jejich škoda, 

protože to, co jsme viděli, opravdu stálo za to – město má bohatou historii           

a dokáže ji prezentovat. V polovině měsíce se též majitelé vstupenek po delší 

době čekání dočkali svého divadla. 

Co nás čeká dále? Dohodli jsme se, že využijeme příležitost a koncem září 

navštívíme výstavu malíře Slívy v galerii VK 37 v Kralupech. Na říjnovou členskou 

schůzi naváže  „Den seniorů“ v podobě posezení s písničkami. 17. října máme 

v plánu poslední letošní autobusový zájezd do Lošan a Kolína.  

Na závěr opakuji již dříve zveřejněnou nabídku na setkání při písničce         

pro všechny zájemce ve čtvrtek 10. října od 15 hodin do zasedacího sálu 

obecního úřadu v Nové Vsi.  

Předseda Spolku Bruno Vognič 
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I letos jsme u nás slavnostně přivítali naše nejmenší občánky, konkrétně 8 dětí 

spolu s jejich rodinami.  Nechybělo vystoupení dětí z mateřské školy a focení      

na památku – dík panu M. Čechovi. 

Všem přejeme do života, který mají před sebou, jen to nejlepší,                     

milující rodiny a hodně radosti a lásky. 

Lukáš Jansa, starosta 
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V pondělí 9. 9. 2024 se v muzeu odehrála výjimečná událost – svatba. Za místo 

pro svůj jedinečný den si ho vybrali věrní fanoušci našeho muzea, nyní               

už manželé Procházkovi. Svoji premiéru si jako oddávající užil pan starosta.         

O výzdobu se postarala paní Linzerová, o svatební hostinu Bistro pod Řípem.  

 

Bylo to komorní a krásné! A my doufáme, že to nebyla poslední svatba v muzeu. 

Hned po svatbě jsme se začali připravovat na velkou vodu, vystěhovali jsme 

citlivé exponáty do vyšších pater a navozili pytle s pískem, protože „štěstí přeje 

připraveným“. Voda se naštěstí zastavila pár čísel pod schodem.  
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Předposledním letošním návštěvním dnem v muzeu bude sobota 12. října. 

Naposledy se pak uvidíme o 1. adventní neděli.  

 

Bohdana Tobiášková, svatební fotogr.: Martin Čech 
 

  2. Sokolský běh v pondělí 28. října 
Letošní Sokolský běh začne ve 14 hodin.  

Start i cíl je  parčíku před střediskem v Nových Ouholicích čp. 43. 

Smyslem je připomenutí významného dne a míst historie naší obce. 

Běžecká trať délky cca 5 km má charakter „cross“. Povede stejně jako 

loni terénem po značených liniích tzv. Pražské čáry. Trasu lze absolvovat jako 

běžeckou či procházku (obdoba Novoročního běhu) s tím, že účastníkům, kteří 

dorazí do 60 min., bude změřen dosažený čas a obdrží diplom. Registrace 

účastníků proběhne těsně před startem.         

Předseda Spolku seniorů Ing. Bruno Vognič  
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Se začátkem září jsme zahájili novou fotbalovou sezónu 2024/2025. Budeme 

hrát opět ve skupině IV. třídy v okresu Mělník. Čekají nás souboje s jedenácti 

soupeři ve dvoukolovém formátu – jednou na podzim a odvety na jaře. 

Po dlouhé době jsme moc rádi, že můžeme vstup do sezóny hodnotit pozitivně. 

SK Vojkovice – TJ Sokol Nová Ves 1:6 (0:2) 

K prvnímu zápasu jsme 1. září zajížděli na hřiště SK Vojkovice, kde jsme se utkali 

s místním B-týmem. Rozjezd jsme sice měli pomalejší a k prvnímu gólu nám 

musel pomoci vlastní brankou soupeř. Ale pak už jsme měli průběh zápasu 

pevně v rukou. Ve 40. minutě zvýšil na 2:0 kapitán Jirka Vokoun a ve druhém 

poločase jsme přidali ještě 4 branky. Postupně se trefili Ondra Vosmík, Martin 

Kolouch, po druhé se trefil Jirka Vokoun a naší šestou branku vstřelil Vašek 

Studený. Radost z výrazného vítězství nám nezkazila ani drobná korekce skóre 

domácími, kteří v 84. minutě vstřelili alespoň čestnou branku a uzavřeli účet 

utkání na výsledku 1:6. 

Branky: 2x Jiří Vokoun, Ondřej Vosmík, Martin Kolouch, Václav Studený                

a 1x vlastní 

TJ Sokol Nová Ves – AFK Vraňany 5:0 (4:0) 

Na výborný výkon z Vojkovic jsme navázali i v prvním domácím utkání letošní 

sezóny, kdy jsme přivítali soupeře z Vraňan, který byl pro nás trochu neznámý, 

protože jsme proti němu dlouho nehráli. Na soupeře jsme doslova vlétli a za půl 

hodiny bylo rozhodnuto. Ve 4. minutě se trefil Ondra Vosmík, v 11. minutě zvýšil 

na 2:0 Vasyl Kadar a dvěma brankami ve 25. a 31. minutě pečetil naše 

poločasové vedení Yevhenii Hychka. Ve 2. poločase v 63. minutě dovršil 

pověstného bůra kapitán Ondra Vosmík a mohli jsme se radovat. 

Branky: 2x Ondřej Vosmík, 2x Yevhenii Hychka, Vasyl Kadar 

Bohužel nás přibrzdili povodně. V dalším kole jsme se měli utkat s TJ Sokol 

Jeviněves, ale Okresní fotbalový svaz rozhodl o odkladu celého kola a tak 

hledáme pro tento zápas nový termín. 

FK Čechie Kralupy nad Vltavou – TJ Sokol Nová Ves 2:1 (1:0) 

Po krátké vynucené přestávce jsme zajížděli k dalšímu zápasu do Kralup,            

na hřiště FK Čechie, kde jsme se utkali s místním B-týmem. Hrálo se vyrovnané 

utkání. Bohužel jsme inkasovali hloupou branku z kopačky domácích, a to už 

v prvním poločase v 35. minutě. 
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V 59. minutě po naší pohledné akci vyrovnal na 1:1 Martin Kolouch a už už jsme 

sahali po cenném bodu z venkovního hřiště, ale v poslední minutě přišel 

v nepřehledné situaci v pokutovém území nešťastný faul a domácí z pokutového 

kopu v 90. minutě zvrátili vítězství na svou stranu. 

Branka: Martin Kolouch 

K dalšímu zápasu jsme odhodlaní nastoupit s cílem odčinit lehké zaváhání. 

V sobotu 28. 9. 2024 nastoupíme ve šlágru kola na domácím hřišti proti dosud 

neporaženému týmu TJ Sokol Uhy, který dosud neztratil ani bod, ve třech 

zápasech získal 9 bodů a tabulku vede s impozantním skóre 25:0. Máme se na co 

těšit. Vzhledem k tomu, že se zápas hraje po uzávěrce tohoto čísla zpravodaje, 

budeme vás o výsledku informovat v dalším vydání.   

Z mimofotbalových aktivit jsme se podíleli na pořádání Rozloučení 

s prázdninami, konané 31. 8. 2024 v našem fotbalovém areálu. Zejména děti      

si užily spoustu zábavných aktivit, sousedé se potkali, pobavili se, poveselili jsme 

se.  

Vyvedlo se i Novoveské posvícení, které se na naší návsi konalo 21. 9. 2024. 

Kulturní výbor obce zařídil pestrou zábavu a zástupci TJ Sokol Nová Ves               

se postarali o občerstvení hostů až do pozdních nočních hodin. 

Se začátkem školního roku a fotbalové sezóny začaly i tréninky naší přípravky. 

Účast zatím není příliš valná, ale věříme, že se to po zaběhnutí školního rytmu 

vylepší. 

Petr Barnat, sekretář klubu 
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Úvodní fotografie napovídá, že i letošní ročník oblíbené recesistické 

soutěže pořádané Maraton klubem Miřejovice v součinnosti s Dynamen 

Nelahozeves proběhl.  

Organizátoři jeho termín posunuli oproti minulým ročníkům na poslední 

srpnový den a tím vystavili řadu potencionálních účastníků či návštěvníků před 

dilema: dát přednost novoveskému Loučení s prázdninami nebo sousedskému 

sportu v Miřejovicích. Akce samotná nebyla téměř veřejně popularizována.       

Na odpoledním startu se sešlo sedm čtyřčlenných týmů (o dva méně než loni) 

pestrého věkového a výkonnostního složení z našich a přilehlých obcí. Většina 

účastníků měla zkušenosti z některého z minulých ročníků, k naší radosti            

se přihlásili i zdatní nováčci.  

Na startu byly osvědčené týmy z minulých ročníků. Ty tvořily menší část, 

spíše docházelo k různým kombinacím – polovinu jedné štafety bylo například 

nezbytné obměnit z důvodu letu balónem. Další štafeta, ta naše, byla namíchána 

tak, aby měl otec pověřený hlídáním dětí od čtyř do 12 let prostor pro 

ředitelování závodu. Letos se zúčastnil i jeden čistě rodinný tým RICHTRÁCI 

z Nelahozevsi. Jako vždy vládla po celou dobu dobrá vůle, pohoda, vzájemná 

podpora a přání všeho dobrého navzájem. Všeobecné, typické pohodě 

provázející tuto záležitost přispěli všichni přítomní - aktivní účastníci, jejich 

doprovod a přihlížející, počasí a obětavá obsluha stánku s občerstvením.      
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Pro soutěžící končí předstartovní pohoda odpočítáním na startu – 

následuje snaha o maximální výkon každého člena štafety. Společně k lodi, 

pomoc se spuštěním na hladinu a nástupem do ní, přesun na svoji výchozí 

pozici, absolvování svého úseku (pádlování proti a po proudu, jízda na kole, běh 

a společný doběh do cíle).   

 Jako obvykle bylo na čele těsno. První tři týmy se vešly do rozmezí               

2,5 minuty, přičemž první pokořil druhý o 5 vteřin (jeden z dobrých důvodů, 

proč se neměří jednotlivé dílčí úseky).   

Pořadí: 3JaH 45:16, SKI KLUB MIX 45:21, SKI KLUB 47:42, RIO MÍŘO, TOP 

GUN, RICHTRÁCI, TLAPKOVÁ PATROLA.  

Letošní ročník se od předchozích lišil zařazením individuálního triatlonu 

místo dopoledne až navečer po skončení štafetového závodu. K tomuto 

statečnému výkonu se odhodlala dvě děvčata a čtyři chlapi.  

Miřejovický triatlon ovládl opět Láďa Vymětalík za 50:30 min., před 

Lukášem Simonem 53:54, Lukášem Exnerem 55:29, těsně před Kájou 

Topinkovou 55:49.  

 

Šest statečných z triatlonu 
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Závěrem: Mám tuto akci rád, stejně jako lidi, kteří se kolem ní točí. Už proto,     

že se tu lidi setkávají, aby se pobavili, udělali něco pro svoji kondici. Velký dík     

za vše patří hlavním tvářím tohoto podniku Vláďovi Vymětalíkovi a Hedvice 

Bártové.   

 

Tak chutná vítězství 

Zaznamenal Bruno Vognič  
 

 



 21 

NOVOVESKÉ POSVÍCENÍ  
Největší společenskou událostí roku v naší obci je podzimní posvícení, tradice, 

která nás provází už spoustu let. Letos jsme zaznamenali zřejmě rekordní počet 

návštěvníků a to nás těší, protože jste to vy, naši sousedé, pro koho vše 

chystáme. A jaké to tedy letos bylo? Projděme se fotogalerií… 

O úvod se po zahájení panem starostou postaraly děti z naší mateřské školky. 

  

Po vyhlášení Námořnické soutěže nastoupily průvodem kolem rybníčku 

mažoretky ze Straškova a předvedly perfektní choreografie. Poté se nám 

představila děvčata z JS Harley Forever se zvířátky. 

 

Projet na koni či poníčkovi, pohladit si papouška, vyzkoušet si Hobby horsing 

využily děti během odpoledne naplno. 
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Poté jsme si užili nádherný zpěv sboru Nedachlebjanky, které k nám přijely        

už podruhé z opačného konce země.  

Celé odpoledne nám pak zpíval a hrál na saxofon charismatický David Kangas, 

kterého na večer vystřídal Vocal Band Markéty Apptové - tančilo a zpívalo          

se     až do pozdních nočních hodin.  

  

Ale vraťme se k odpoledni a ke všemu, co se na návsi nabízelo: kočovná herna 

Sládkovna si našla spoustu fanoušků (až tolik, že už jsme je zamluvili rovnou      

na příští rok), děti i dospělí si zasoutěžili u stánku myslivců ze spolku Diana, plno 

šikovných rukou prošlo truhlářskou, šicí i korálkovou dílnou. Malovalo se            

na obličej, tiskly se placky, nakupovalo ve stáncích.  

Letos jsme měli mimořádně bohatou nabídku dobrot od Spolku seniorů               

a Okrašlovacího spolku Nových Ouholic a okolí – děkujeme!  
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O další občerstvení se postaraly Dobroty z Nelahozevsi a místní TJ Sokol. 

  

  

Kristýnka celé odpoledne až do tmy zaplétala děvčátkům copánky, Barber Filip 

neúnavně stříhal a holil chlapce a muže, večer pak předvedl skvělou laserovou    

a ohňovou show. I letos nám Martinka Č. předvedla ukázku moderního tance.  
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A i tentorkát jsme se návštěvníků zeptali, jak se jim posvícení líbilo: 

„Pravidelně se s manželem těšíme na září, kdy se na návsi pořádá posvícení. 

Jelikož se zúčastňujeme této obecní akce pravidelně již několik let, můžeme         

si dovolit hodnotit a srovnávat. Letos nám to přišlo jako nejpovedenější ze všech 

předchozích ročníků. Velké množství stánků, kde si vybere rozhodně každý (háčkované 

věci, klobouky, keramika, květiny...), občerstvení v dostatečné míře, zábava, milá setkání 

se sousedy, které člověk i delší dobu neviděl. Je pamatováno na všechny věkové 

kategorie. 

Děkujeme všem, kteří si dali tu práci a vše připravili a i "objednali" skvělé počasí. 

Už se těšíme na příští rok. Laťka byla letos nastavena opravdu vysoko.“ 

  

 „Letošní posvícení se nám líbilo. Největší úspěch u našich dětí měly zvířecí 

koutky - děti si zamilovaly králíčky, kteří se nechali hladit a koně, na kterých         

se projely. Největší pozornost ale upoutal papoušek, který nás bavil svými lumpárnami. 

Na herní koutek jsme narazili až později, ale děti si ho užily. Už se těšíme na příští rok.“ 

„Chtěla bych touto cestou poděkovat za skvělé posvícení, plné zábavy a dobrot. 

Naše rodina si to moc užila. Každý vystupující měl své kouzlo a líbil se nám. Ať už 

to bylo vystoupení hudební, taneční nebo zvířátka ze Starých Ouholic. Bylo zde mnoho 

stánků, kde se dalo občerstvit, nakoupit slušivé doplňky, ale i něco vyrobit. Vyzdvihnout 

bych chtěla hernu Sládkovnu. Zde si každý našel své místo a dokázal si pohrát. Barber 

Filip s Kristýnkou se postarali o naše vlasy. Nejvíce lidí se opět sešlo na večerní 

světelnou a ohňovou show. Dětičky vše sledovaly s nadšením. Jako vždy to bylo super. 

Někteří z nás večer stihli protančit i střevíce. DĚKUJEME ZA SKVĚLÝ DEN A VEČER.“ 

 

Děkujeme všem za parádní den! Tak zase za rok! 

B. Tobiášková, kulturní výbor  

Fotografie: Martin Čech (export.muzsfotoaparatem.cz) 
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 Srpnové počasí:   Průměrná denní teplota dosáhla téměř třiceti st. Celsia - 

29,98 ⁰C, noční 17,5 ⁰C. Nejvyšší denní 35,5 ⁰C (13., 14. a 30. 8.), noční 20,5 ⁰C 

(21. 8). Nejnižší denní 17,6 ⁰C (8. 9.), noční 13 ⁰C ( 22.8.). Napršelo jen 78 mm. 

Od 18. 8. do 8. 9.  nepršelo!!! V průběhu srpna jsem zaznamenal 18 slunečných 

dnů a 5 bouřek. 

Ke konci měsíce opět začala zvířata trápit klíšťata, což pokračuje dosud.  

 Tlakovou níži BORIS provázenou záplavami po téměř celé ČR u nás 

zvěstovala nejprve postupně se zvyšující hladina Vltavy v důsledku upouštění 

vody z vltavské kaskády. Voda ve Vltavě byla a dosud je (19. 9.) na hraně 

opuštění koryta s drobnými výlevy mimo řečiště. Od 8. do 17. září napršelo 

celkem 94 mm srážek (z toho 13. 9. celkem 30 mm), které se většinou vsákly    

do půdy bez způsobení škod. Silný vítr provázející tuto tlakovou níži v některých 

dnech vyvrátil několik stromů v lesních porostech.     

B. Vognič, kronikář  

Obchod Nová Ves: Pondělí – pátek:  6:30 – 19:00 

Sobota – neděle:  8:00 – 19:00  

Pošta Nová Ves: Pondělí + středa:  8:00 – 11:00, 14:00 – 18:00 

    Úterý + čtvrtek:   8:00 – 11:00, 14:00 – 16:30 

    Pátek:    8:00 – 10:30 

Knihovna Nová Ves: Úterý   17:00 – 19:00 

Bistro Pod Řípem – Nová Ves:  

    Pondělí – čtvrtek 11:00 – 15:00 (pouze obědy) 

    Pátek – sobota  11:00 – 22:00 

    Neděle   11:00 – 16:00 

www.bistropodripem.cz  

Hospoda U Hasiče - Staré Ouholice:  Pití, chuťovky. 

    Úterý – čtvrtek  16:00 – 22:00 

    Pátek   16:00 – 23:00 

    Sobota   14:00 – 23:00 

    Neděle   14:00 – 19:00 

 Asistenční služba pro seniory: tel. 607 615 004 (M. Jelínková) 

 Bohoslužby v kostele: každý 3. čtvrtek v měsíci od 18 hodin 
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Veterinární lékař MVDr. Helena Cardová 

- malá a velká zvířata 

- výjezdy do terénu 

helenacardova@gmail.com, tel. 774 902 710, www.bebelavet.cz 

 
Umělecký truhlář nabízí renovaci a výrobu nábytku.  

Renovuji veškerý nábytek, dřevěná okna, dveře i vrata.  
Vyrábím nábytek z recyklovaného dřeva. 

Daniel Tůma, Nová Ves čp. 4, mob. 739 036 924  
www.woodcock.cz 

28. září  TJ Sokol Nová Ves - domácí fotbal. zápas s TJ Sokol Uhy od 16:30 

30. září  Spolek seniorů - návštěva galerie VK 37 v Kralupech, malíř Slíva, od 16 hod. 

5. října MTB Hanz a MK Miřejovice: cyklozávody - Miřejovice - od 12:30 hod. 

10. října Schůze Spolku seniorů a oslava Dne seniorů - od 14 hodin v sále OÚ 

10.-11. října Dětský bazárek - sál OÚ -  čtvrtek 19-21 hod., pátek 9-11 a 15-17 hod. 

12. října Muzeum Bylo nebylo - otevřeno od 14 do 18 hod., mlýn Vepřek 

12. října TJ Sokol Nová Ves - domácí fotbal. zápas s ST Sokol Chlumín od 16:00 

13. října Výlet Turist. klubu KUDYKAM - okruh kolem Housky, www.kudykam.cz 

17. října Spolek seniorů - zájezd Lošany - Kolín 

19. října Drakiáda - letiště Sazená od 13 hod. 

21. října Zasedání zastupitelstva obce - od 17:30 hodin v sále OÚ 

26. října TJ Sokol Nová Ves - domácí fotbal. zápas s SK Úžice od 14:30  

28. října Sokolský běh - od 14 hod. v Nových Ouholicích 

9. listopadu Halloween s kouzelníkem - na návsi a v sále OÚ 

16. listopadu Poslední leč - Myslivecký spolek Diana, sál OÚ 

1. prosince Advent ve mlýně 

4. prosince Rozsvěcení stromečku a betléma v Nové Vsi 

7. prosince Mikulášská party - zábava v sále OÚ  

24. prosince Setkání na Štědrý den v kostele na Vepřku 

mailto:helenacardova@gmail.com
http://www.woodcock.cz/

